

ICS:35.180

ICS No.:35.180

中国标准文献分类号: L70/84

Chinese Classification for Standards: L70/84

团 体 标 准

Association Standard

T/ GJSH000016—2021

穿戴式条码识读设备通用规范-指环类

General specifications of wearable barcode reading device-ring category

中英文对照版

Chinese/English Bilingual Version

2021-03-15 发布

2021-03-22 实施

Issued on Mar 15, 2021

Implemented on Mar 22, 2021

上海市工商联国际物流商会 发布

Issued by Shanghai Federation of Industry and Commerce (SFIC) International Logistics Chamber of Commerce

目次 Table of Contents

前言 Foreword	II
1 范围 Scope.....	3
2 规范性引用文件 Normative references	3
3 术语和定义 Terms and Definitions	4
4 缩略语 Abbreviations	8
5 要求 Requirements	8
6 质量评定程序 Quality assessment procedures	20
7 标志、包装、运输、贮存 Marking, packaging, transportation, storage	24
附录 A (资料性附录) 故障判据 Appendix A (Informative) Failure criterion.....	25
附录 B (规范性附录) 面阵式扫描器识读区域 Appendix B (Normative) Area scanner reading area	29
附录 C (规范性附录) 试验方法 Appendix C (Normative) Experiment method.....	30
附录 D (资料性附录) 蓝牙连接方式 Appendix D (Informative) Bluetooth connection.....	41
附录 E (资料性附录) 识读性能要求 Appendix E (Informative) Reading performance requirements	44

前 言 Foreword

本文件按照GB/T 1.1-2020《标准化工作导则 第1部分：标准化文件的结构和规则》的规定起草。

This document is drafted according to the rules stipulated in GB/T 1.1.-2020 Standardization Guidelines Part 1: Structure and Rules of Standardization Documents.

请注意本文件的某些内容可能涉及专利，本文件的发布机构不承担识别专利的责任。

Please note that some of the contents of this document shall involve patents, and the issuing agency of this document is not responsible for identifying patents.

本文件由上海浩创亘永科技有限公司提出。

This document is put forward by Shanghai Hyco Genyong Technology Co., Ltd.

本文件由上海市工商联国际物流商会归口。

This document is managed by SFIC International Logistics Chamber of Commerce.

本文件起草单位：上海市工商联国际物流商会、上海浩创亘永科技有限公司。

This document is drafted by: SFIC International Logistics Chamber of Commerce, Shanghai Hyco Genyong Technology Co., Ltd.

本文件主要起草人：杨心怀、邵钟林、徐桥南、宋定初、高文中、王志特、徐非凡、钱定金、王晓盛、刘军涛、庞训涛、周建军、薛泮、刘维娜、毕文龙。

This document is mainly drafted by Xinhuai Yang, Zhonglin Shao, Qiaonan Xu, Dingchu Song, Wenzhong Gao, Zhite Wang, Feifan Xu, Dingjin Qian, Xiaosheng Wang, Juntao Liu, Xuntao Pang, Jianjun Zhou, Feng Xue, Weina Liu, Wenlong Bi.

本标准英文翻译人：王昊月、张斯琪

This document is translated in English by: Haoyue Wang, Siqi Zhang.